
 

 

Tid til vinteropbevaring på land. 

 
Lystbådestativerne er fundet frem, og nogle både er allerede løftet 

på land. Der foregår således stor aktivitet på havnen i disse dage – 

og især i weekenderne - hvor mobilkraner løftet bådene ud af 

vandet for at bringe dem i ”vinterhi” med fast grund under kølen. 

Netop at finde plads til denne vinteropbevaring på land på 

havnearealet er ikke uproblematisk, når vi alle ved, at der fremtidig 

planlægges byggeri på samme areal. 

Også her ”løfter Hou Fællesforum en pegefinger”, idet lokalrådet 

hele tiden arbejder for at der udarbejdes en samlet plan, som 

rummer mulighed for bådopbevaring i vinterhalvåret kombineret 

med, at samme areal kan anvendes som P-areal, når det virkelig 

kniber med bilparkering nær færgehavnen i sommerhalvåret. 



Lad os ”krydse fingre for” at der bliver udarbejdet en samlet plan, 

så byggeri, bådopbevaring og bilparkering går op i en højere enhed 

til de allerflestes tilfredshed? 
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